
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Hvordan vil ministeren afhjælpe den store mangel på uddannede sygeplejer-
sker i Region Sjælland, som har været medvirkende til de seneste sager om
overdosering af patienter på Køge Sygehus og den manglende ibrugtagning
af psykiatrisygehuset i Slagelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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